
Leerlingenraad 26 juni 2024 
1) Voorstelrondje van alle leden die aanwezig waren + uitleggen wat de functie en 

werking is van de leerlingenraad. 
2) Vaste vergaderdagen inplannen: Dit stellen we volgend schooljaar pas vast. 
3) Volgend schooljaar willen we meer met het leerlingenparlement vergaderen. We 

hopen ook dat er meer ideeën vanuit het leerlingenparlement komen. 

 

Nieuwe plannen voor volgend jaar: 
Transparantie: 

• Tijdens de mentorlessen moet er duidelijk worden gemaakt wie er in de 
leerlingenraad zitten. 

• Er moet ook betere communicatie en transparantie vanuit de leerlingenraad 
komen over wat de leerlingenraad aan het doen of wat we van plan zijn. 
BIJVOORBEELD DOOR DE NOTULEN TE PUBLICEREN. 

Inloopuren en een concentratielokaal: 

• Er moeten inloopuren worden ingevoerd zodat leerlingen op bepaalde dagen of 
uren in kunnen lopen om vragen te stellen aan docenten. 

• Een lokaal met een docent om stil en rustig te kunnen werken. 

Leerlingenparlement: 

• Vanaf volgend schooljaar moeten er in elke klas 2 klassenvertegenwoordigers 
worden gekozen aan het begin van het schooljaar. 

-Wij moeten hiervoor achter de mentoren aan. 
• Er moet duidelijk gemaakt worden dat er 1 leerling in het leerlingenparlement 

gaat en dat er 1 leerling bij de klas blijft. 

Brievenbus: De brievenbus moet opnieuw gemonteerd worden zodat de klep open kan. 

Ventilatie: We moeten kijken of we iets aan de ventilatie op A4 kunnen doen aangezien 
het daar in de zomer een sauna is en in de winter erg koud is. 

Menstruatieproducten: Menstruatieproducten moeten weer terug in de wc’s komen. 

Tropenrooster: 

• We willen kijken of we het tropenrooster kunnen invoeren zonder een 
herhalingsdag op te offeren. 

Werving nieuwe eerste klassers:  



• Idse gaat volgend schooljaar met een aantal anderen nieuwe eerste klassers 
werven. 

• We vonden het een goed idee om de werving op sociale media zoals de insta 
bekend te maken. 

Vice-voorzitter: We gaan volgend schooljaar een vice-voorzitter kiezen voor de 
leerlingenraad. Deze vice-voorzitter leert de werkwijze van de voorzitter van de 
leerlingenraad zodat hij of zij het schooljaar daarop goed voorbereid zal zijn. 

Ig merchandise: 

• We willen meer Ignatius merchandise produceren. 
➢ We wilden beginnen met een tote-bag die Madelief en Yilde gaan ontwerpen. 

Leerlingenraad-uitje: 

• We willen als uitje gaan lasergamen of een escape room gaan doen. 

Caput: 

• We willen dat de deelname aan de leerlingenraad een caput kan worden wat 1 
volle caputpunt oplevert. 

 

Reflectie van het afgelopen schooljaar: 
Er moet meer transparantie vanuit de leerlingenraad komen. 

We hebben het afgelopen schooljaar meer gedaan dan de jaren daarvoor. 

De naverkoop van de Ig-truien moet beter geregeld worden. 

Volgend schooljaar willen we meer met het leerlingenparlement vergaderen en 
we hopen ook dat er meer ideële vanuit het leerlingenparlement zullen komen. 
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